
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 22. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 259

Vil ministeren redegøre for, hvad der sker, hvis kommunen bruger 4 uger i stedet for 2

uger til en genvurdering vedr. BPA og samtidig oplyse, om der er nogle eksempler på,

hvor tidsfristen ikke har været overholdt, og Ankestyrelsen ikke har tillagt opsættende

virkning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen

formand
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